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1. Opening  
 
2. Verslag Collegevergadering 25 oktober 2022  

Het verslag wordt met enkele wijzigingen vastgesteld.   
 
3. Mededelingen  

a. Terugblik najaarsdiner: veel leden van B&W waren aanwezig, de sfeer was goed.  
b. Illustere Alumni event 26 november: het College blikt vooruit op het event dat voor het eerst 

sinds de start van de pandemie weer plaats kan vinden.  
c. Stand van zaken functiebeperking: Euving meldt dat zij voorbereidingen treft voor de 

gewenste werkgroep, en dat JZ meedenkt over de opdrachtformulering i.r.t. de OER.   
• Lintsen nam deel aan een overleg met wethouder Van der Horst over het OV. Er zijn 

inmiddels onderzoeken van UvA en VU beschikbaar waaruit blijkt dat het moment waarop 
studenten naar de campus komen minder sterk samenhangt met de start van colleges dan 
gedacht. Naar verluidt zou NS bereid zijn de data, waarom de instellingen al lange tijd 
vragen, te delen t.b.v. het inventariseren van mogelijke maatregelen.  

• Lintsen heeft met Voskens gesproken over de risicoanalyse kennisveiligheid, die in UNL-
verband gemaakt wordt. Het gesprek was ter voorbereiding op de discussie in de RvT van 9 
november a.s. en op het gesprek met de minister in het landelijke overleg van de RvT-
voorzitters eind november.  

• De RvC van de Holding heeft gesproken over de ontwikkeling van het AI-systeem in 
Amsterdam, waarin suggesties werden gedaan over opschalen van AI & Health. Ten Dam 
bespreekt dit met Nijboer.  

• Er heeft een vervolgbijeenkomst plaatsgevonden in het doorbraakproces rond de OMHP. De 
uitkomsten daarvan zijn voorzichtig positief. Inzet is in het komende BO met de wethouder 
helder te krijgen of binnen de gemeentelijke randvoorwaarden voldoende ruimte is voor de 
UvA om de plannen te realiseren.  
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• Verbeek meldt dat er 9 studenten van de UvA in Seoul zijn, waarvan sommigen in de buurt 
van het Halloween-drama; met 8 van hen is inmiddels contact gelegd.  

• Verbeek heeft met HR gesproken over Erkennen en Waarderen, waarvoor een UvA-plan van 
aanpak is gemaakt. HR heeft zich ook gebogen over het UNL-akkoord, waarbij het 
voornaamste resterende punt is dat het voorgelegd zou moeten worden aan de COR. Het 
UNL-proces moet daar ruimte voor laten, zoals dat Ten Dam reeds in de vorige General 
Assembly heeft aangegeven.  

• Verbeek was aanwezig bij de heisessie van de FNWI over het technologisch profiel van de 
faculteit. 

• UvA en HvA hebben KPMG de opdracht gegeven voor de doorontwikkeling van de 
diensten.  

• Euving heeft de faculteiten informatie gestuurd ter voorbereiding op de PBO’s. 
• Ten Dam neemt zitting in het Comité van Aanbeveling voor de uitwisseling met de Anton de 

Kom Universiteit, die wordt opgezet ter nagedachtenis aan Ietje Paalman – De Miranda.  
 

4. Inschrijvingsbesluit UvA 2023-2024 
Het Inschrijvingsbesluit UvA bevat regels omtrent aanmelding, inschrijving en collegegeld voor 
een (initiële) opleiding aan de UvA en wordt jaarlijks vastgesteld. Het Inschrijvingsbesluit UvA 
2023-2024 is geüpdatet ten opzichte van dat van 2022-2023 en is in overeenstemming met 
geldende wet- en regelgeving en het beleid van de UvA. Het besluit wordt dit jaar later dan 
gebruikelijk ter vaststelling aan het College aangeboden, omdat de hoogte van het wettelijk 
collegegeld voor het studiejaar 2023-2024 eerst op 5 oktober 2022 bij ministeriële regeling is 
vastgesteld.  
Het College bespreekt de bijstelling van het Inschrijvingsbesluit en merkt in het bijzonder op 
dat op een later moment bezien kan worden of de ad hoc regeling, waarmee Oekraïense 
studenten aan de UvA het wettelijke collegegeld betalen, voor een volgend academisch jaar 
verlengd wordt. Een dergelijk besluit wordt dan opnieuw met een addendum bij het 
Inschrijvingsbesluit vastgelegd. Het College stelt het Inschrijvingsbesluit UvA 2023-2024 vast. 
 

5. Bestuurlijke overleggen  
UNL 
a. UNL Bestuur 4 november: het College bespreekt de agenda; Lintsen is i.v.m. de BVO-reis 

verhinderd voor deze vergadering.      
 

Overige overleggen 
b. Agenda auditcommissie 1 november: het College neemt de agenda door.   
c. Agenda Commissie Onderzoek & Onderwijs 2 november: de agenda leidt niet tot 

opmerkingen.    
d. Agenda Senaat 3 november: de agenda leidt niet tot opmerkingen.     
e. Programma werkbezoek CvB - BC 7 november: het programma is akkoord.    
f. Universiteitsforum 7 november (thema: toetsbeleid): het College neemt kennis van het 

thema.      
g. Agenda Bestuurlijk Overleg gecombineerde diensten UvA HvA 9 november: de agenda 

wordt nog aangevuld.   
 
6. Aandachtspunten- en actielijsten  

TKN - Uitnodigingenlijst en Public Affairs Kalender  
TKN - Overzicht besluiten buiten vergadering oktober 2022  
 

Vastgesteld door het College van Bestuur d.d. 8 november 2022. 


